



SIR ELLIS KADOORIE SECONDARY SCHOOL (WEST KOWLOON)

No. 22 Hoi Fan Road, Tai Kok Tsui, West Kowloon, Kowloon.

Tel: 2576 1871 Fax: 2882 4548

E-mail address: sekss100@edb.gov.hk

School Website: www.seksswk.edu.hk

Parents' Letter No. 14

15 June 2020

Dear Parent/Guardian

Arrangement of Parents' Day, Yearly Examination (S1-S5) 2019/2020,
Parents' Talk on Sexuality Education by Mother's Choice

Please be informed of the following matters:

1. Arrangement of Parents' Day

In view of the recent development of the coronavirus situation in Hong Kong, alternative arrangements will be made to conduct our Parents' Day scheduled on 26 June 2020. Details:

- On 26 June 2020, photocopies of the Half-yearly Examination report sheets will be issued to your child/ward to take home for your signature. The signed photocopy should be returned to school and the true copy will be issued for your retention.
- Class teachers will contact parents by telephone between 26 June and 3 July 2020 to discuss the performance and progress of your child/ward. Please do not hesitate to raise any issues or concerns you may have.

Rest assured that the school will do its utmost to maintain communication with parents during this challenging period. Let's work together to keep your children safe and healthy so they may remain engaged in learning.

2. Yearly Examination (S1-S5) 2019/2020

Please be informed that the Yearly Examination (S1-S5) will be held from 7 July 2020 to 17 July 2020. The Yearly Examination Timetable and Examination Instructions are attached for your reference. **Please note that S4-S5 Examinations start at 10:00 am.**

Please supervise your child/ward to do his/her revision in order to be well prepared for the Yearly Examination. All students are reminded of the importance of following the **Examination Timetable** and observing the **Examination Regulations** attached. Please also note that students' results of the Yearly Examination are considered as one of the criteria for promotion to higher forms.

Since the Second Term Test originally scheduled in the school calendar has been cancelled due to class suspension, the criteria for awarding the coursework marks are adjusted as follows:

Allocation of Marks (Original)	Allocation of Marks (Revised)
Coursework Marks (25%) <ul style="list-style-type: none"> • Term test (10%) • Classroom performance (10%) • Assignments (5%) 	Coursework Marks (25%) <ul style="list-style-type: none"> • Classroom performance (10%) • Homework/E-learning & E-assignments and/or quizzes (15%)

Should the Education Bureau announce the closure of schools due to adverse weather (e.g. Typhoon Signal No.8 or above, Red/Black Rainstorm Signal, etc.) on an examination day, the subjects scheduled on that particular day will be postponed to the day after the original examination period. Students should follow the original examination timetable when school resumes. The school will announce the new arrangement of the subjects scheduled on that particular day through the school website and e-class Parent App.

For enquiries about the Yearly Examination, please contact Mr. Tong Yat-ting (Examination Team i/c) at 2576 1871.

3. Parents' Talk on Sexuality Education by Mother's Choice

A parents' talk hosted by Mother's Choice will be held on Thursday, 23 July 2020, from 3:30 pm to 5:00 pm. The contents cover growth of adolescents, child-parent communication skills and sexuality education of adolescents. Interested parents please sign the attached reply slip. The attached **Reply Slip should be returned to the Class Teacher on or before 29 June 2020.**

Yours faithfully

YEUNG KWONG Mong Ha
Principal

This Parents' Letter can be found on our school homepage (<http://www.seksswk.edu.hk/>) and eClass Parent App.

官立嘉道理爵士中學（西九龍）

二零一九至二零二零年度第(十四)號家長信撮要(詳情請參閱英文版)

1. 家長日安排

鑑於香港近期新冠病毒的發展情況，2020年6月26日的家長日將另作安排，詳情如下：

- 2020年6月26日當天，學生將獲發上學期考試成績表的影印本，並須帶回家讓家長簽署。當學生把已簽署的影印本交回學校，將會獲發正本，可作保留。
- 班主任將於2020年6月26日至7月3日期間以電話聯絡家長，討論學生的表現和進度。如有問題或關注事項，歡迎向班主任提出。

在這充滿挑戰的時期，校方會盡力跟家長保持溝通，就讓我們一同努力保護孩子安全、健康，讓他們繼續投入學習。

2. 2019至2020年度中一至中五級學年考試

中一至中五級的學年考試將會在7月7日(星期二)至7月17日(星期五)期間舉行，請參閱隨信附上的考試時間表及考試指引。**請注意中四及中五級考試每天被安排在上午十時正開考。**

煩請督促貴子弟努力溫習準備考試，學生須準時應考和嚴格遵守考試規則。考試成績為學生能否升班的其中一個因素。

鑑於停課關係，原本安排的下學期測驗被取消了，所以平時分的計算準則也作出了相應的調整。(詳情請參閱英文版。)

倘若在某考試日由於天氣惡劣而導致教育局宣布學校停課，則當天的考試科目將會被安排至整個考試週完結之後才恢復進行，學生於停課翌日應該按照原本的時間表繼續完成餘下的其他考試科目，學校也會把有關科目調動的最新安排透過學校網頁及e-class智能電話應用程式對外公布。

如對考試事宜有任何查詢，歡迎賜電 2576 1871 與本校考試組負責人湯溢庭老師聯絡。

3. 家長工作坊

「母親的抉擇」將於**2020年7月23日(星期四)下午3:30至5:00**在本校舉行家長工作坊，內容涵蓋青少年成長、親子溝通和性與戀愛關係。有興趣之家長，請於**6月29日**或之前填妥隨函附上之回條，並囑貴子弟交回班主任。

Parents' Talk on Sexuality Education by Mother's Choice

Reply slip

I *will / will not attend the parents' talk on Thursday, 23 July 2020, 3:30 pm – 5:00 pm.

Parent's/Guardian's Signature: _____
Parent's/Guardian's Name: _____
(IN BLOCK LETTERS)
Contact Phone No. _____
Student's Name: _____
(IN BLOCK LETTERS)
Class & Class No.: _____
Date: _____

** Please delete the inappropriate choice.*

家長工作坊 回條

本人 *將會 / 未克出席 貴校於 2020 年 7 月 23 日(星期四) 下午 3:30 至 5:00 舉辦之家長講座。

家長簽署： _____
家長姓名： _____
家長聯絡電話： _____
學生姓名： _____
班別及學號： _____ ()
2020 年 6 月 _____ 日